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Obecni członkowie komisji : 
1. Krystian Dąbrowski- przewodniczący komisji 
2. Jolanta Moćko- przewodnicząca Rady 
3. Dominik Penar- wiceprzewodniczący rady  
4. Gątkiewicz Janusz- wiceprzewodniczący Rady 

Nieobecni:  
5. Francikowski Krzysztof- radny 
 

Frekwencja:  4/5 80% 
 
Pozostałe osoby obecne na posiedzeniu: 

1. Teresa Kosmala- Burmistrz Miasta 
2. Urszula Polak Wałek- Skarbnik Miasta 
3. Andrzej Świątek - Doradca 

 
Komisję prowadził przewodniczący komisji Krystian Dąbrowski  
 
Temat posiedzenia Komisji : 

1. zaopiniowanie sprawozdania z wykonania budŜetu 
2. udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
3. sprawy bieŜące 

 
 
Skarbnik Miasta – Urszula Polak Wałek  poinformowała Ŝe zmieniła się ustawa o finansach i zmieniła 

się procedura absolutorium. 

Dodatkowo rozpatrywane ma być sprawozdanie finansowe i informacja o mieniu komunalnym. Jest 

obowiązek przedstawienia sprawozdania finansowego (bilanse). Wymagane jest by przed przyjęciem 

sprawozdania i absolutorium była opinia RIO o sprawozdaniu i wniosku komisji rewizyjnej. Obie opinie 

są pozytywne. Komisja rewizyjna rozpatruje i przedstawia wniosek  do rady o udzielenie absolutorium. 

Jest to specyficzna sytuacja, z uwagi na rok wyborczy- inna osoba wykonywała budŜet. Był kryzys 

gospodarczy, który miał wpływ na nasz budŜet . jeśli chodzi o środki unijne i realizację dochodów  

56,5% wykonania. Jeśli nie mamy  dochodów bieŜących nie moŜemy  dokonywać wydatków bieŜących. 

W głównej mierze niedokonano dochodów majątkowych. Zaplanowano 7 milionów a wykonano  jedynie 

385 tysięcy. Środki unijne  nie wpłynęły do budŜetu. To Ŝe nie wykonano 14 milionów przełoŜyło się  na 

realizację załoŜonych wydatków. Płatności, które moŜna było   przesunąć zostały przeniesione na ten 

rok. Podstawowe płatności media i płace sa uregulowane 

Janusz Gątkiewicz-   pytanie w zakresie wynagrodzeń, czy  były zmiany płac w jednostkach? 

Skarbnik- w Urzędzie ni ebyło 

Burmistrz Teresa Kosmala-  jednostki organizacyjne wynagradzały pracowników nagrodami. PodwyŜki 

płacy w ZIK to 25%, W TBS równieŜ były podwyŜki oraz w MZGK nieznacznej wysokości. W szkołach 

były podwyŜki wynikające z przepisów prawa. 

Janusz Gatkiewicz-  pytanie jaka jest średnia płaca w urzędzie miasta a w jednostkach i w porównaniu  

z innymi miastami? 

Burmistrz Teresa Kosmala- moŜemy taka informację przygotować za ostatnie 2 lata i połowę  tego roku, 

Skarbnik Urszula Polak Wałek-  wynagrodzenia w oświacie : 

2006r 13 717 000 
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2007r 14 432 000 

2008r 15 465 000 

2009r 17 021 000 

2010r 17 749 000 

Burmistrz Teresa Kosmala- 100%  nauczycieli jest  nauczycielami dyplomowanymi to jest jakość za jaką  

trzeba płacić. 

 

Głosowanie 

za zatwierdzeniem  sprawozdania z wykonania  budŜetu Miasta Czeladź za 2010rok  wraz z 

sprawozdaniem  finansowym  Gminy Czeladź za 2010 r.  

4 głosy za- wszyscy obecni. 

 

Głosowanie za udzieleniem  absolutorium Burmistrzowi Miasta z tytułu  wykonania budŜetu Miasta za 

rok 2010  

4 głosy za- wszyscy obecni. 

Sprawy bieŜące 

Przewodniczący komisji  Krystian Dąbrowski- proponuje by po wakacjach rozpocząć prace nad 

statutem. W trakcie wakacji niech kaŜdy przygotuje swoje przemyślenia i propozycje. Aktualny statut jest 

w większości przepisanymi fragmentami  ustawy o samorządzie gminnym, która  uległa  kilku zmianom. 

KaŜdy niech na wakacje pobierze  ustawę o samorządzie gminnym, statut i wszystkie jego zmiany. 

Trzeba koniecznie opracować nowy statut, z uwagi Ŝe mieszkańcy wnioskują o tekst jednolity. 

Dodatkowo poprosił Burmistrza o zapewnienie pomocy prawnika.  

 

 

Zakończenie posiedzenia komisji.  

 
 

Przewodniczący  Komisji 
Regulaminowo  Inwentaryzacyjnej  

i Etyki Radnych 
 
 
 

Krystian Dąbrowski  
 
 

 
W zał. 
Lista obecności na posiedzeniu komisji.  


